

Contra in the Church with Carol

Contra in der Kirche mit Carol

Taudel Walz Contra
Dancers Hohenlohe

The annual Contra Barn Dance was an absolute highlight this year. Carol had selected extra peppy and easy-flowing choreographies and the six musicians of the band "Four Potatoes" played with passion and enthusiasm. The atmosphere in the little Spital Church in the historic center of Oehringen of course added to the overall mood.. The indefatigable contra fans danced the figures up and down with enormous dynamic and with exuberant joie de vivre.

That is how contra should be.

Therefore, please make a note – and do not miss - the next contra event with the "Four Potatoes", the European Contra Convention on October 20th in 74663 Kuenzelsau.

www.contra-dancers-hohenlohe.de

Der jährliche Contra Barndance war dies Jahr ein absolutes Highlight. Carol hatte ganz besonders Schwungvolle und zugleich fließende Tanz Choreografien ausgesucht und die 6 Musiker der Band „Four Potatoes“ (Taktschläge) spielten mit Leidenschaft und Begeisterung. Die Atmosphäre der kleinen Spitalkirche in der Altstadt Öhringen trägt natürlich auch zur Stimmung bei. Die unermüdbaren Contra Fans tanzten die Reihen rauf und runter mit einer enormen Dynamik und mit überströmender Lebensfreude.

So muß Contra sein.

Deshalb bitte vormerken und nicht verpassen das nächste Contra Event mit den „Four Potatoes“ ist die European Contra Convention am 20. Oktober in 74663 Künzelsau

www.contra-dancers-hohenlohe.de

